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Van de voorzitter 
Het zal u niet ontgaan zijn dat er over de gang van 
zaken rond de Tweede Kamer verkiezingen, het 
teleurstellende resultaat en het vertrek van Pieter 
Omtzigt binnen het CDA veel te doen is.                                                                                                                              
Een commissie onder leiding van Liesbeth Spies 
heeft in de afgelopen weken geëvalueerd hoe het 
hele proces is verlopen. De conclusies en 
aanbevelingen zijn niet mals. “Het CDA heeft deze 
keer van zichzelf verloren. Interne strijd, eigen 
belang stellen boven het belang van het Team 
CDA, gebrek aan onderling vertrouwen en gebrek 
aan bestuurlijk leiderschap staan aan de basis van 
dit verlies. Alles overwegend heeft het ontbroken 
aan bestuurlijke strategie en regie bij de kandidaat-
stelling, lijsttrekkers-verkiezing, opstellen 
programma en campagne”. Aldus de Commissie 
Spies in haar evaluatierapport. Het partijbestuur 
heeft hieruit inmiddels consequenties getrokken 
en is opgestapt.  
Marnix van Rij is als interim-
voorzitter, samen met Ank 
Bijleveld, uitgebreid in 
gesprek gegaan met CDA-
leden uit het hele  land over 
de zorgen, teleurstelling en 
een veelheid aan vragen 
over de recente 
gebeurtenissen.                                                                                  
Ik heb grote waardering 
voor de interim-voorzitter 
die enerzijds voor de lastige 
taak staat om de partij/leden voldoende ruimte en 
tijd te bieden voor reflectie en het trekken van 
lessen uit de (recente) gebeurtenissen en 
anderzijds ook vaart moet maken met herijking van 
de visie en het profiel van het CDA en de gewenste 
cultuur. Daar wordt door veel leden ook sterk op 
aangedrongen. Het tweede kan niet zonder het 
eerste.  
 

De volgende stellingen, die in de landelijke 
gesprekken met de leden aan de orde kwamen, wil 
ik hier graag met u delen.  

- De leden (ALV/ congres) zullen meer 
betrokken moeten worden bij de inhoud en 
voortgang van de uitvoeringsagenda van 
de Tweede Kamerfractie. 

- De fractie zal, veel meer dan voorheen, 
rekening en verantwoording af dienen te 
leggen aan de leden over de behaalde 
resultaten.  

- De ALV zal haar positie als hoogste orgaan 
weer nadrukkelijk in moeten nemen. Het 
CDA is van de leden. Laat het 'richten' van 
het CDA niet gemakshalve over aan de 
Tweede Kamerfractie. 

Op za. 11 september zal een bijzonder congres 
plaatsvinden, ‘na een grondige bespreking met 
elkaar, als het startpunt van hernieuwde eenheid. 
Een kantelpunt voor de toekomst van onze partij. 
Want onze CDA'ers in het hele land verdienen het 
dat we sterk aan de start staan voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2022!’ (Marnix 
van Rij).  
In juli zult u ter voorbereiding op het congres het 
CDA-ledenblad ontvangen. Ook zullen er voor het 
congres nog ledenbijeenkomsten georganiseerd 
worden, regionaal en/of plaatselijk. Zodra hierover 
meer bekend is, zullen wij u informeren.  
Het is duidelijk dat het CDA een weg te gaan heeft 
om geschaad vertrouwen te herstellen en zich te 
herpakken.  
De waarde(n)volle christendemocratische 
boodschap verdient dat.          Ondertussen is de 
fractie van CDA Winterswijk bezig om de goede 
dingen voor onze inwoners en gemeente voor 
elkaar te krijgen. Dat deden ze en dat blijven ze 
doen. 
Namens het afdelingsbestuur wens ik u een goede 
zomer toe. 
André Sletering  
Voorzitter CDA-afdeling Winterswijk 
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Nieuws uit de fractie 
Na een paar intensieve politieke maanden 
genieten we tot eind augustus van het zomerreces. 
Even tijd voor iets anders dan de politiek en even 
tijd om uit te rusten. 
Het waren intensieve maanden voor de fractie met 
als slotstuk de behandeling van de kadernota op 

22 en 24 juni. Beide avonden 
waren succesvol voor het 
CDA want de motie over 
verhuizing van de Post en het 
amendement over de 
doortrekking van de 
Dingstraat kregen een 
meerderheid.  
Mogelijk laat dit al een beetje 
zien dat de gemeenteraads-
verkiezingen eraan beginnen 
te komen. De coalitiepartijen 
beginnen de coalitiediscipline 

beetje bij beetje los te laten en daarom kon het 
zomaar gebeuren dat twee CDA-voorstellen 
werden aangenomen. 
Dit belooft nog wat voor de komende maanden! 
 
Helaas heeft Ismaël Johannis te kennen gegeven 
dat hij vanwege persoonlijke omstandigheden 
stopt als raadslid. Op 8 juli hebben we tijdens een 
gezellige barbecue afscheid genomen van Ismaël. 
Zijn plaats in de CDA-fractie wordt ingenomen 
door Thomas de Roos, die daarmee terugkeert als 
raadslid. Daar zijn we erg blij mee! Daarnaast 
kwam er de afgelopen maanden een versterking 
en verjonging van de fractie met de komst van 
Wessel Oblink en Fjärel van der Zwet die 
commissielid zijn geworden. Zij stellen zich elders 
in de nieuwsbrief voor. 
 
Dit betekent dat we na het zomerreces weer op 
volle sterkte zijn om de komende maanden er vol 
tegenaan te kunnen op weg naar de 
gemeenteraadsverkiezingen. Dat beloven 
spannende maanden te worden want er komen 
nog stevige onderwerpen in de gemeenteraad, 
zoals het Cultuurkwartier, de verkeers-
problematiek rond de Dingstraat en het 
Vrijheidspark, het industrieterrein aan de 
Misterweg en het huisvestingsplan voor de 
basisscholen. Stuk voor stuk onderwerpen waar 
we vanuit onze kernwaarden het CDA-geluid 
zullen laten horen.  
Met deze enthousiaste en gemotiveerde fractie 
moet dat zeker gaan lukken! 
Groet, Wim Wassink 
fractievoorzitter 
 
 
 
 

Wessel oblink fractielid 
Mijn naam is Wessel Oblink, ik ben 23 jaar en 
geboren en getogen in Winterswijk.  
Op het moment van schrijven ben ik recent 
afgestudeerd voor de studie HBO-ICT Software 
Engineering bij Hogeschool Saxion in Enschede. 
In de jaren hiervoor volgde ik de 
kaderberoepsgerichte-leerweg bij Schaersvoorde, 
zowel Winterswijk als Aalten, en een opleiding 
mbo-niveau 4 bij Graafschap College in 
Doetinchem. De komende jaren wil ik mij verder 
ontwikkelen door de WO-Master Computer 
Science te volgen bij Universiteit Twente.   
  
Na jaren van oppervlakkige interesse in de politiek 
en voornamelijk op landelijk gebied het CDA, heb 
ik na de landelijke verkiezingen van voorjaar 2021 

interesse getoond om mee te 
kijken bij de lokale fractie in 
Winterswijk. Dit beviel zo 
goed dat ik in april besloot lid 
te worden van de partij. 
Vervolgens ben ik in mei 
namens CDA Winterswijk 
beëdigd als lid van de 
algemene raadscommissie. 
Ik ben erg dankbaar voor het 
warme welkom en de kansen 
die mij geboden worden in de 
lokale politiek.   

  
Kenmerkend aan deze turbulente tijd is dat er 
zowel landelijk als lokaal belangrijke keuzes 
moeten worden gemaakt, waarbij het logischerwijs 
zowel intern in de partij als in de vergaderzaal wel 
eens knettert. In mijn optiek zijn dit kenmerken van 
een gezonde democratie waarin ruimschoots 
plaats is voor gezonde kritiek. Door in gesprek te 
gaan met belanghebbenden van allerlei soorten 
zaken hoop ik dat wij de samenleving de komende 
jaren stapje voor stapje kunnen verenigen en 
verrijken, zodat iedereen zich gehoord, begrepen 
en serieus genomen voelt.  
Hopelijk kunnen wij samen de politiek weer iets 
vóór en door burgers maken, in plaats van een 
opstapje naar een mooie carrière in het 
bedrijfsleven.    
Hartelijke groet, 
Wessel Oblink 
 
Fjärel van der zwet 
Fractielid 
Mijn naam is Fjärel van der Zwet, ik ben 27 jaar 
oud en sinds maart officieel lid van het CDA. Ik 
kom uit de mooie buurtschap Miste, en als 
afgestudeerde mediavormgever ben ik 2019 
begonnen met mijn overstap naar de juridische 
wereld met de opleiding HBO-Rechten op de HAN, 
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waar ik sinds januari ook als gekozen 
studentvertegenwoordiger in de Academieraad zit. 
 
Ik wilde graag mijn interesses in de politiek, 
rechten en andere gebieden meer gaan 
combineren, en mij ook maatschappelijk gezien 
meer nuttig maken. Ik raakte geïnspireerd door het 
verhaal van Pieter Omtzigt, dat veel 
overeenkomsten heeft met mijn eigen ideeën, en 
ik voelde dan ook een verbondenheid met de 
normen en waarden waar het CDA voor staat. 
Nadat ik lid was geworden, werd ik warm onthaald 
binnen het CDA Winterswijk door een groep 
betrokken mensen die dezelfde waarden delen. Ik 
wil dan ook graag iedereen daarvoor bedanken.  

 
Na meegekeken te hebben 
bij de fractie, kreeg ik de 
kans aangeboden om 
commissielid te worden voor 
het CDA in de gemeente 
Winterswijk. Een eervolle 
positie die ik sinds mijn 
beëdiging mag vervullen. 
Helaas was dat wel net aan 
het einde van het politieke 
seizoen, maar ik kijk ernaar 
uit om aan de slag te gaan. 

In de komende periode zullen nog veel belangrijke 
thema’s aan bod komen, zowel op landelijk niveau, 
maar vooral ook op lokaal niveau in Winterswijk.  
 
Ik hoop nog veel te zien en te leren, maar bovenal 
hoop ik dat ik een waardevolle bijdrage kan 
leveren voor het CDA en de inwoners van 
Winterswijk.  
Met vriendelijke groet, 
Fjärel van der Zwet  
 
Afscheid van de 
gemeenteraad 
Na ruim 3 jaar actief te zijn geweest als raadslid 
voor het CDA stop ik wegens persoonlijke 
omstandigheden als raadslid. 
 
In de afgelopen jaren heb ik 
mij voor CDA Winterswijk 
ingezet voor verschillende 
onderwerpen, zoals de 
centrumvisie en onder-
werpen binnen het sociaal 
domein”.  
Een recent hoogtepunt 
vormde nog de aan-
genomen motie om de 
graven van de Molukse oud 
KNIL-militairen een eer-
betoon te geven, door ze toe te voegen aan de lijst 
van graven met een historische betekenis. 

Hiermee krijgen de graven een historische 
beschermde status. Verschillende Molukse wijken 
zijn ons hierin voorgegaan en hopelijk zullen er 
nog vele volgen.  
 
Hoewel het een bewogen raadsperiode was, kijk ik 
met een positief gevoel terug en wil ik iedereen 
hartelijk bedanken voor de samenwerking. 
Daarnaast wil ik uiteraard alle leden en stemmers 
bedanken voor het aan het CDA gegeven 
vertrouwen.  
In het bijzonder wil ik de CDA-fractie bedanken 
voor de afgelopen jaren, het was leerzaam, 
gezellig en ik waardeerde het respect en 
waardering voor elkaars mening en opvatting. 
Ismaël Johannis 
Raadslid tot de raadsvergadering in september 
 
Daar ben ik weer 
Na een jaar geen raadslid te zijn geweest, kreeg ik 
door het vertrek van Ismaël de vraag of ik terug 
wilde keren in de gemeenteraad van Winterswijk. 
Ik was zelf bewust in 2020 gestopt als raadslid, 
omdat het raadslidmaatschap moeilijk te 
combineren was met een drukke baan, een studie 
in mijn vrije tijd en de drukte 
in de Corona crisis. Hoewel 
het met mijn werk voor de 
justitiële jeugdinrichtingen 
nog steeds hectisch is (we 
halen helaas met regelmaat 
de kranten) en ik nog een 
thesis aan het schrijven ben 
voor het afronden van mijn 
deeltijd masteropleiding, is 
het raadslidmaatschap niet 
iets waar je zomaar 'nee' op 
zegt. Ik heb dus niet lang na hoeven te denken om 
aan te geven dat ik de periode tot maart wel uit 
wilde dienen in samenwerking met de fractie. Het 
is namelijk een ontzettend interessante, leuke, 
soms ook frustrerende functie die je mag invullen 
voor de gemeente en al haar belangen, en dat zijn 
de lange avonden zeker ook waard!  
Hartelijke groet, 
Thomas de Roos 
 
Vooruitkijken naar 2022 
Zeker de afgelopen 1,5  jaar was voor Nederland 
en ook het CDA een turbulente periode. Daar komt 
hopelijk steeds meer rust in. We kijken allemaal uit 
naar een welverdiende zomervakantie.  
 
De fantastische uitslag bij de Gemeenteraads-
verkiezingen 2018 lijkt nog maar kort geleden. 
Toch zijn de voorbereidingen op de 
Gemeenteraadsverkiezingen 2022 ook volop 
bezig. Dat geeft ook een positieve energie en een 
blik vooruit.  
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Als Kandidaatstellingscommisse zijn wij - Hilde, 
Ian, Tom en Stuart - een maand geleden van start 
gegaan. Een mooie en belangrijke opdracht die 
zorgvuldig moet worden uitgevoerd.  

 
Onze ambitie is om wederom te komen tot een lijst 
waar CDA Winterswijk een brede 
vertegenwoordiging, betrokkenheid en 
deskundigheid laat zien.  
 
Een belangrijk tussenresultaat is het komen tot 
een groslijst. Om dat mogelijk te maken herhalen 
we graag onze oproep van afgelopen week: Heb 
je belangstelling om op de lijst te komen of ken je 
leden óf niet-leden die hierop zouden passen? 
Meld je dan voor 1 september bij Stuart 
via smhweir@gmail.com.  
 
Wij kijken uit naar de komende maanden en om de 
lijst later dit jaar te presenteren. Wij wensen 
iedereen een hele mooie zomer toe. 
De Kandidaatstellingscommissie 
Ian, Hilde, Stuart en Tom 
 
De programmacommissie 
De programmacommissie, bestaande uit André 
Sletering, Wim Wassink en Sandra Prinsen heeft 
inmiddels ook de eerste teksten geschreven voor 
het verkiezingsprogramma. De komende 
maanden worden er nog diverse gesprekken 
gevoerd met verschillende belangenorganisaties, 
doelgroepen en instellingen om te zorgen dat ons 
programma past bij wat Winterswijk nodig heeft. 
Mocht u nog goede ideeën of suggesties hebben 
voor het programma, dan horen wij dat graag.  
Mail dan naar prinsen_sandra@hotmail.com  
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
Onder het genot van een heerlijke barbecue 
verzorgd door Boerderijrestaurant De Woord, 
een drankje en een muzikale omlijsting van 
Ismaël Johannis, hebben we dit politiek seizoen 
afgesloten.  
Er werd stilgestaan bij komende verkiezingen, 
onze aanvulling van de fractie met 3 jonge 
mensen, het afscheid van Ismaël en ideeën voor 
komende periode. Fractie en bestuur wensen u 
een mooie vakantieperiode. 
 
Even inbreken in uw agenda 
Op 11 september vindt er op verzoek van de leden 
een extra landelijk CDA congres plaats. 
Op 8 november is er een extra Algemene Leden 
Vergadering en op 22 november houdt CDA 
Winterswijk haar Najaars-Algemene Leden 
Vergadering. 
Van alle drie ontvangt u als lid t.z.t. een 
uitnodiging. 
 
 

 
 
 


